

Dear Supplier,

السادة الموردون المحترمين،

The Department of Government Enablement (DGE), through **Abu Dhabi Government Procurement Gate (ADGPG)**, has avail a simplified and seamless supplier registration experience , elevating transparency and efficiency in government procurement.

بالتعاون مع دائرة التمكين الحكومي من خلال بوابة أبوظبي للمشتريات الحكومية تم توفير تجربة تسجيل مبسطة وسلسلة للموردين لتعزيز الشفافية ورفع الكفاءة في المشتريات الحكومية

Now suppliers can self-register through the **Abu Dhabi Government Procurement Gate (ADGPG)** via "Supplier Registration Service," along with all required documents in accordance with the regulations and guidelines of the Department of Government Enablement(DGE)

الآن يمكن للموردين التسجيل الذاتي عبر بوابة أبوظبي للمشتريات الحكومية من خلال (خدمة تسجيل مورد) مرفقاً بجميع المستندات المطلوبة وبما يتطابق مع الأنظمة واللوائح الخاصة بدائرة التمكين الحكومي.

Once successfully registered, your company's profile will be visible to all Abu Dhabi Government entities, positioning you to view and participate in future procurement opportunities.

بعد إتمام عملية التسجيل بنجاح، سيكون ملف شركتكم متاحاً لجميع الجهات الحكومية في إمارة أبوظبي، والذي من خلاله سيتعين لكم من الاطلاع والمشاركة في فرص المشتريات المستقبلية.

We look forward to fostering a successful business relationship with you.

نتطلع إلى تعزيز شراكتنا معكم لنساهم معاً في صياغة مستقبل إمارة أبوظبي.

#### Registration Links:

روابط التسجيل:

#### For Abu Dhabi DED Licensed Suppliers:

Suppliers with a valid Abu Dhabi DED License can initiate registration by submitting a Self-Registration Request. ([Link](#))

للموردين المرخصين من دائرة التنمية الاقتصادية - أبوظبي: يمكنكم بدء عملية التسجيل من خلال تقديم طلب تسجيل ذاتي ([رابط التسجيل](#)).

#### For Non-Abu Dhabi DED Licensed Suppliers and International Suppliers:

Suppliers without an Abu Dhabi DED License are required to complete the 'Entity Request' form and submit it to the relevant Abu Dhabi Government entity with which they wish to engage. ([Link](#))

للموردين غير المرخصين من دائرة التنمية الاقتصادية - أبوظبي: يجب على المورد المرخص من جهات أخرى استكمال نموذج إلزامي " طلب من الجهة " وتقديمه إلى الجهة الحكومية المعنية التي يرغبون في التعامل معها ([رابط التسجيل](#)).

## Support and Assistance:

For inquiries or assistance, please contact our support team via:

- **TAMM Abu Dhabi Contact Centre:**
  - Inside the UAE: 800555
  - Outside the UAE: +971 2 666 4442
- Email: [contact@tamm.abudhabi](mailto:contact@tamm.abudhabi)
- TAMM Customer Self-Service Portal: [TAMM - Contact Centre](#)

## الدعم والمساعدة

لأي استفسارات أو طلبات مساعدة، يرجى التواصل مع فريق الدعم من خلال القنوات التالية:

- مركز اتصال تم:
  - من داخل الإمارات: 800555
  - من خارج الإمارات: +971 2 666 4442
- البريد الإلكتروني: [contact@tamm.abudhabi](mailto:contact@tamm.abudhabi)
- بوابة الخدمة الذاتية لمستخدمي تم: ([مركز اتصال تم](#))